
Referat 

Bestyrelsesmøde 2015-09-24 kl. 18:00 i Kulturhuset 

Deltagere: Rie, Hanna, Edith, Aase, Jes 

 

 

Dagsorden 

1. Referat fra møde 2015-06-25 

Intet at bemærke 

2. Korets økonomi 

Edith fremsender regnskab for 2014-15 samt budget for perioden frem til årsskiftet 2015-16 og 

budget for 2016 til sangere som bilag 5 til generalforsamlingen  

3. Forhold vedrørende Ballerup Kommune 

Kommunen har varslet reduktion af tilskud til folkeoplysende foreninger. Det er endnu uklart i 

hvilket omfang disse besparelser bliver realiseret. Bestyrelsen indstiller til generalforsamlingen at 

kontingentet forbliver uændret indtil en afgørelse foreligger, og at det derefter hæves med et 

beløb, der kompenserer for en eventuel tilskudsreduktion, således at aktivitetsniveauet kan 

opretholdes uændret. 

4. Forhold vedrørende Kulturhuset 

Vi vil få yderligere to nøgler til Kulturhuset. Indtil andet besluttes vil vore ialt fire nøgler bero hos 

Denis, Edith, Aase og Eigil.  

5. Den årlige evaluering 

Alle punkter i Ries resume blev gennemgået, og følgende tiltag blev besluttet:  

5.1  Henrik har fremsendt et oplæg til en velkomstskrivelse. Det er bearbejdet af Edith, og det 

bearbejdede oplæg fremsendes som bilag 7c til generalforsamlingen til behandling under punkt 6. 

Bestyrelsen foreslår at der nedsættes et ad hoc redaktionsudvalg til at færdiggøre 

velkomstskrivelsen 

5.2  Bestyrelsen foreslår en optagelsesprocedure, der ud over de nuværende elementer omfatter:  

-  fra dag 1 tildeles aspiranten en mentor fra den relevante stemmegruppe, og frem til  

optagelsesprøven bliver aspiranten placeret ved siden af mentoren 

-  en uge før optagelsesprøven får aspiranten udleveret en node med en enkel sang med            

tilhørende klaverakkompagnement. Sangen vælges så den formodes at være ukendt af 

aspiranten. Ved optagelseprøven bliver melodien spillet igennem af Denis, hvorefter den skal 

synges til klaverledsagelse 

-  Ved optagelseprøven medvirker dirigent, 2 bestyrelsesmedlemmer og mentoren 

Oplægget udsendes som bilag 7a til generalforsamlingen 

5.3  Referater af bestyrelsesmøder og af koncertudvalgsmøder lægges på nodehjemmesiden, og 

der sendes en servicemail til sangere hver gang et nyt referat er lagt ud  

6. Generalforsamlingen 

Bestyrelsen vil foreslå Eigil som ordstyrer og Annalisa som referent. Formandens beretning vli blive 

fremsendt til sangere som bilag 6 til generalforsamlingen. Revideret dagsorden vil blive udsendt 

med angivelse af at Rie er på valg og modtager genvalg. Vedrørende indstilling om kontingent, se 



punkt 3 i dette referat. Annalisa har fremsendt forslag om nedsættelse af podieudvalg, som 

fremsendes som bilag 7b til generalforsamlingen 

7. Ansøgning til Ballerup Kræmmermarked 

Vi har efter ansøgning modtaget 5000 kr til anskaffelse af enmandspodier. Det rækker til 5 stk, og 

bestyrelsen har besluttet at koret selv finansierer yderligere 5, så vi har ialt 10. Jes bestiller. Aase 

undersøger mulighederne for at opbevare dem i Kulturhusets kælder. 

8. Udarbejdelse af velkomstfolder 

Se punkt 5.1 af dette referat 

9. Eventuelt 

Intet 

Der er ikke fastsat ny mødedato. 

 

2015-09-25 

Jes 


